
 

 

  

 

П Р О Т О К О Л № 134 

от  извънредно заседание на  

Постоянната комисия по финанси и бюджет,  

проведено на 27 юли 2023 г. 

 

Днес, 27 юли 2023 г. /четвъртък/, от 9.30 ч., в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ №33, се 

проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва 

във Facebook страницата на СОС. 

 

Заседанието беше открито в 9.30 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, започваме с проверка на кворума. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси 

и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 9 общински съветници участват в 

присъствено заседание, както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Зафир Зарков; 

3. Екатерина Йорданова; 

4. Радослав Абрашев; 

5. Христиан Петров; 

6. Борислав Иванов; 

7. Бойко Димитров; 

8. Пеню Пенев; 

9. Михаил Ставрев. 

При проверка на кворума се установи, че отсъстват г-жа Ваня Тагарева – зам. 

председател, г-н Иван Таков – зам. председател, г-н Борис Милчев, г-н Петко Димитров. 

Поради което, заседанието може да бъде проведено. 

Колеги, имаме кворум, имате ли  бележки по дневния ред? Няма. 

Имаме 18 точки с 3 допълнителни. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Борислав Иванов За 

6.  Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема. 

Преминаваме към разглеждане на точките от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-10477/20.07.2023 г. относно 

придобиване на поземлен имот от Столична община чрез изкупуване на поземлен имот, частна 

собственост, попадащ в улица „Народен герой“ в участъка от ул. „Драгоман“ до ул. „Боряна“, с 

вносител: Ангел Стефанов – кмет на район Овча купел 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА23-ВК08-10477/20.07.2023 г. относно 

придобиване на поземлен имот от Столична община чрез изкупуване на поземлен имот, частна 

собственост, попадащ в улица „Народен герой“ в участъка от ул. „Драгоман“ до ул. „Боряна“. 

Има становище, в правните основания на проекта за решение да се допълни текста: „чл. 

79 от Наредбата за общинската собственост“. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Присъединяваме се към водещата комисия. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява 

към становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Борислав Иванов За 

6.  Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-10097/12.07.2023 г. относно 

изкупуване на  имот, собственост на юридическо и физическо лице, изцяло попадащ в пълния габарит 

на улиците „Васил Стефанов“ и „Луи Айер“,  ж.к. „Манастирски ливади – изток“, Район „Триадица“, 

София, с вносител: Димитър Божилов – кмет на район Триадица 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно изкупуване на  имот, собственост на 

юридическо и физическо лице, изцяло попадащ в пълния габарит на улиците „Васил Стефанов“ и 

„Луи Айер“,  ж.к. „Манастирски ливади – изток“, Район „Триадица“, София. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Има изменение в т. 1 да се допълни, както следва: „След текста Димитър Стоянов Велков“ 

да се добави следният текст „и Веселина Велкова“. След текста за второстепенна улица да се добави 

следният текст: „и Веселина Велкова“. 

Присъединяваме се към становището на водещата комисия 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява 

към становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Борислав Иванов За 

6.  Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ТД26-6772/2/22.07.23 г. относно 

учредяване на безсрочно и възмездно право на строеж върху 75% ид.ч от поземлени имоти, както 

следва ПИ съсобствен между Столична община и Дияна Самуилова Челебиева и Емилия Димитрова 

Предоева  с идентификатор 68134.306.276, с площ 243 кв.м, кв.279, м. „ГГЦ Зона Б-19“, с 

административен адрес: гр.София, район „Възраждане“, ул. „Зайчар“ №169 и върху ПИ общинска 

собственост с идентификатор 68134.306.275, с площ 243 кв.м, кв.279, м. „ГГЦ Зона Б-19“, с 

административен адрес: гр.София, район „Възраждане“, ул. „Зайчар“ №171, срещу обезщетение с 

равностойни самостоятелни обекти в бъдещата сграда, на основание чл.81, ал.1 и 2 от Наредбата за 

общинската собственост, във връзка с чл.183, ал.3 от ЗУТ, с вносител: Савина Савова – кмет на район 

Възраждане. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА22-ТД26-6772/2/22.07.23 г. относно 

учредяване на безсрочно и възмездно право на строеж върху 75% ид.ч от поземлени имоти, както 

следва ПИ съсобствен между Столична община и Дияна Самуилова Челебиева и Емилия Димитрова 

Предоева  с идентификатор 68134.306.276, с площ 243 кв.м, кв.279, м. „ГГЦ Зона Б-19“, с 

административен адрес: гр.София, район „Възраждане“, ул. „Зайчар“ №169 и върху ПИ общинска 

собственост с идентификатор 68134.306.275, с площ 243 кв.м, кв.279, м. „ГГЦ Зона Б-19“, с 

административен адрес: гр.София, район „Възраждане“, ул. „Зайчар“ №171, срещу обезщетение с 

равностойни самостоятелни обекти в бъдещата сграда, на основание чл.81, ал.1 и2 от Наредбата за 

общинската собственост, във връзка с чл.183, ал.3 от ЗУТ. 

Мисля, че този доклад го разгледахме във вторник, но нямаше становище, сега вече 

имаме становище. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 
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Преминаваме към гласуване. 

Има коригиран проект за решение и становище. Присъединяваме се към водещата 

комисия. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения коригиран проект за решение, с вх. № 

СОА22-ТД26-6772/3/25.07.23 г., като се присъединява към становището на водещата ПК по 

икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Борислав Иванов За 

6.  Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-10564/22.07.23 г. относно 

Учредяване на безсрочно и възмездно право на строеж върху общинските 71.45 % идеални части от 

съсобствен поземлен имот с идентификатор 68134.303.277, съгласно КК и КР, представляващ УПИ 

IХ-2, общ., кв. 174, местност „Пробив бул. Пенчо Славейков“, с площ от 784 кв.м., с административен 

адрес: гр. София, район „Възраждане“, ул. „Алдомировска“ №83, срещу обезщетение за Столична 

община с равностойностни обекти, придружен с коригиран проект на решение, с вх. № СОА23-

ВК08-10564/1/24.07.23 г., с вносител: Савина Савова – кмет на район Възраждане 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА23-ВК08-10564/22.07.23 г. относно 

Учредяване на безсрочно и възмездно право на строеж върху общинските 71.45 % идеални части от 

съсобствен поземлен имот с идентификатор 68134.303.277, съгласно КК и КР, представляващ УПИ 

IХ-2, общ., кв. 174, местност „Пробив бул. Пенчо Славейков“, с площ от 784 кв.м., с административен 

адрес: гр. София, район „Възраждане“, ул. „Алдомировска“ №83, срещу обезщетение за Столична 

община с равностойностни обекти, придружен с коригиран проект на решение, с вх. № СОА23-

ВК08-10564/1/24.07.23 г. 
Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Имаме изменения в правните основания от Д. Барбалов и арх. Здравков. Присъединяваме 

се към водеща комисия, ако не възразявате. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения коригиран проект за решение, с вх. № 

СОА23-ВК08-10564/1/25.07.23 г., като се присъединява към становището на водещата ПК по 

икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 
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3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 8 от дневния ред. 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-10551/1/21.07.2023 г. относно 

процедура по реда на § 8, ал. 2, т. 1 и ал. 3 от Преходните разпоредби (ПР) на Закона за устройство 

на територията (ЗУТ), във връзка с доброволно прилагане на действащия Подробен устройствен план 

(ПУП) – частично изменение на застроителния и регулационен план (ЧИЗРП) за урегулиран поземлен 

имот (УПИ) ІІІ-1608,общ., кв. 2, м. „НПЗ Орион и съседни жилищни територии”, район „Връбница” 

Столична община (СО), с вносител: Младен Младенов – кмет на район Връбница 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по реда на § 8, ал. 2, т. 1 и ал. 

3 от Преходните разпоредби (ПР) на Закона за устройство на територията (ЗУТ), във връзка с 

доброволно прилагане на действащия Подробен устройствен план (ПУП) – частично изменение на 

застроителния и регулационен план (ЧИЗРП) за урегулиран поземлен имот (УПИ) ІІІ-1608,общ., кв. 

2, м. „НПЗ Орион и съседни жилищни територии”, район „Връбница” Столична община (СО). 

Колеги, имате ли въпроси?  

Господин Димитров. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря Ви, тъй като оценката е за 240 

лева на квадратен метър, прегледах пазарните цени в района, които са над 360 лева, отчитайки, че все 

пак е в краен квартал, макар и на главна улица, моето предложение е да завишим цената до 320 лева 

на кв.м. или  191 680 лева. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Има ли други въпроси?  

Заповядайте, нещо да добавите. 

МЛАДЕН МЛАДЕНОВ – кмет на район Връбница: Искам да кажа, че мястото е 

наистина близо до централна улица. Не мисля, че е малка цената, защото е на едно място където е 

много забутано, но не възразяваме да вдигнем цената. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ:  Добре. 

Преминаваме към гласуване с изменението в цената. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

 В точка II. от проекта за решение да се заличи следният текст: „ определена от 

сертифициран оценител, сключил рамков договор със Столична община, в размер на 14365 (сто 

четиридесет и три хиляди шестстотин петдесет и три) лв., /240 лв./кв.м./ без включен ДДС“ като 

вместо него се запише следният текст: „определена от Столичния общински съвет, на база изготвена 

пазарна оценка от сертифициран оценител, в размер на 191 680,00 лв. или по 320,00 лв. за 1 кв.м., без 

ДДС“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 
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4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

  8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка доп. т. 1 от дневния ред. 

По доп. т. 1 от дневния ред: Доклад вх. №СОА23-ВК08-8345/1/25.07.2023 

г. относно приемане на предложение за дарение от юридическо лице   под формата на 

услуги и вещи, изразяващо се в дарение на проекти за изграждане на детска площадка и 

оборудване, находяща се в поземлен имот с идентификатор 68134.1109.1543, район Красна 

поляна, м. Факултета,  гр. София, с вносител: Иван Чакъров – кмет на район Красна поляна.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. №СОА23-ВК08-8345/1/25.07.2023 

г. относно приемане на предложение за дарение от юридическо лице под формата на 

услуги и вещи, изразяващо се в дарение на проекти за изграждане на детска площадка и 

оборудване, находяща се в поземлен имот с идентификатор 68134.1109.1543, район Красна 

поляна, м. Факултета,  гр. София 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка доп. т. 3 от дневния ред. 

По доп. т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-1849/8/19.07.2023 

г. относно изменение и допълнение на Разчет за финансиране на капиталови разходи 

(Решение № 321/25.05.2023г., Приложение 1) съобразно Закон за изменение и допълнение 

на Закона за прилагане на разпоредби на Закона за държавния бюджет на Република 

https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk08-8345-1-cak-rov
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk08-8345-1-cak-rov
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk08-8345-1-cak-rov
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk08-8345-1-cak-rov
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk66-1849-8-fand-kova
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk66-1849-8-fand-kova
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България за 2022г., Закона за бюджета на държавното обществено осигуряване за 2022г. и 

Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022г. (обн. 

20.06.2023г.), с вносител: Йорданка Фандъкова - кмет на Столичната община 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА23-ВК66-1849/8/19.07.2023 

г. относно изменение и допълнение на Разчет за финансиране на капиталови разходи 

(Решение № 321/25.05.2023г., Приложение 1) съобразно Закон за изменение и допълнение 

на Закона за прилагане на разпоредби на Закона за държавния бюджет на Република 

България за 2022г., Закона за бюджета на държавното обществено осигуряване за 2022г. и 

Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022г. (обн. 

20.06.2023г.). 

Ще помоля накратко да кажете какво променяме. 

МАРИЯНА СИМЕОНОВА – директор на дирекция „Финанси“: По искане 

на кмета на район „Искър“, допълваме капиталовата програма с обект 108-ма Детска 

градина, разширение, за детайли най-добре той да каже, защото познава обекта. Имало е 

отчуждителна процедура, спечелил е делото и сега е необходимо да се удължи. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

ИВАЙЛО ЦЕКОВ - кмет на район „Искър“: С няколко думи само да добавя, 

детската градина, това е 108-ма детска градина – филиал, разширени са шест групи. 

Предвидена е в програмата на Столична община за изграждане на детски градини 2021-

2023 г., беше проведена процедура обществена поръчка и тя съответно беше жалена от 

КЗК. Ние оспорихме решението пред ВАС и ВАС излезе на 12 юли с окончателно решение 

в полза на общината, което дава възможност веднага да започне строителство и това е 

предметът на моето искане. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Чудесно, поздравления, че сте спечелили 

делото. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните 

становища на ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори, ПК по образование, култура, наука 

и културно многообразие и ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация, се взе 

следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. 

№ СОА22-ВК08-14948/4/26.07.23 г. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 7 от дневния ред. 

https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk66-1849-8-fand-kova
https://council.sofia.bg/documents/d/guest/soa23-vk66-1849-8-fand-kova
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По т. 7 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-10047/12.07.2023 г. относно 

процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ и изменение на действащ подробен устройствен план 

(ПУП) – изменение на план за регулация (ИПР) за УПИ II-2627, кв. 17, м. „кв. Изгрев”, ПИ с 

идентификатори 32216.2297.3104 и част от 32216.2297.3121 /новообразуван ПИ с пр. идентификатор 

32216.2297.3129/ по КККР на гр. Банкя, на основание Заповед № РА50-695/02.08.2022 г. на Главен 

архитект на Столична община, чрез закупуване на придаваем ПИ с проектен идентификатор: 

32216.2297.3129 с проектна площ 53 кв. м. – частна общинска собственост, на основание АОС № 

1820/16.03.2023 г. на район „Банкя”, с вносител: Рангел Марков – кмет на район Банкя. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 

от ЗУТ и изменение на действащ подробен устройствен план (ПУП) – изменение на план за регулация 

(ИПР) за УПИ II-2627, кв. 17, м. „кв. Изгрев”, ПИ с идентификатори 32216.2297.3104 и част от 

32216.2297.3121 /новообразуван ПИ с пр. идентификатор 32216.2297.3129/ по КККР на гр. Банкя, на 

основание Заповед № РА50-695/02.08.2022 г. на Главен архитект на Столична община, чрез 

закупуване на придаваем ПИ с проектен идентификатор: 32216.2297.3129 с проектна площ 53 кв. м. 

– частна общинска собственост, на основание АОС № 1820/16.03.2023 г. на район „Банкя”. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Имаме становище на Д. Барбалов и арх. Здравков. 

Предлагам, да се присъединим към водещата комисия. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява 

към становище на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-3954/13.03.23 г. относно: откриване 

на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 

години на помещение с обща площ 28.08 кв.м.-част от имот публична общинска собственост, 

представляващо стоматологичен кабинет с площ 20.80 кв.м., заедно със съответните идеални части 

от помещенията за общо ползване /чакалня и сервизни помещения/, на 1-ви етаж в сграда с 

идентификатор 35239.6107.898.1 – здравна служба  с.Казичене, район Панчарево, със специфично 

конкурсно условие за „стоматологичен кабинет“, с вносител: Николай Гюров – кмет на район 

Панчарево. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно: откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години на помещение с 

обща площ 28.08 кв.м.-част от имот публична общинска собственост, представляващо 

стоматологичен кабинет с площ 20.80 кв.м., заедно със съответните идеални части от помещенията 

за общо ползване /чакалня и сервизни помещения/, на 1-ви етаж в сграда с идентификатор 
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35239.6107.898.1 – здравна служба, с. Казичене, район Панчарево, със специфично конкурсно 

условие за „стоматологичен кабинет“. 

Колеги, имате ли въпроси и забележка по годините?  

За 10-те години, ако може да обясните каква е причината, по принцип даваме за 5 години, 

и даваме за 10 години, когато се изисква някаква инвестиция.  

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Беше разгледана в Здравна комисия, 

подкрепено е единодушно, все пак районът не е с повишен здравен риск безспорно, по-периферен е 

и по-трудно се намират лекари по дентална медицина, които да работят. И от тази гледна точка ние 

подкрепихме 10-годишния срок, както сме го правили за всички помещения, които сме отдавали и 

площи за здравни услуги. 

ПАУЛИНА ПЕТРАКИЕВА – зам.-кмет на район Панчарево: Ако мога да добавя, 

доколкото се запознах до този момент има действащ зъболекар, който е правил основен ремонт и на 

това основание също може да се приеме, че десетгодишният срок е подходящ, тъй като той е направил 

инвестиция. 

РАДОСЛАВ АБРАШЕВ – общински съветник: Един въпрос, има ли дежурен 

стоматолог в този кабинет? 

ПАУЛИНА ПЕТРАКИЕВА – зам.-кмет на район Панчарево: Не, към момента няма. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ:  Добре, така или иначе направени инвестиции не са 

основание за бъдещ по-дълъг период, но така или иначе получихме пояснение от Председателя на 

Здравната комисия, не виждам възражения да остане за 10 години, така че предлагам да го подкрепим 

в този вид, все пак е здравна услуга и наистина в с. Казичене. 

Към комисията се присъединяват г-н Иван Таков – зам. председател и г-н Борис Милчев 

Има ли други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател  За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се. 

Ще помоля господин Таков да води по следващите няколко точки, тъй като съм 

съвносител. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Преминаваме към точка 9 от дневния ред. 

По т. 9 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-10606/1/25.07.2023 г. относно 

изменение на Решение № 400 по Протокол № 57/09.06.2022 г. на Столичен общински съвет за 

финансиране със средства от Специализирания общински приватизационен фонд на изпълнение на 

мерки за енергийна ефективност във 2 СУ „Акад. Емилиян Станев“, ул. „Ген. Суворов“ № 36, кв. 

„Павлово“, район „Витоша“, Столична община, с вносители: Стефан Марков – общински съветник и 

председател на СУСОПФ и Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и управител на СОПФ 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Доклад относно изменение на Решение № 400 по 

Протокол № 57/09.06.2022 г. на Столичен общински съвет за финансиране със средства от 

Специализирания общински приватизационен фонд на изпълнение на мерки за енергийна 

ефективност във 2 СУ „Акад. Емилиян Станев“, ул. „Ген. Суворов“ № 36, кв. „Павлово“, район 

„Витоша“, Столична община. 

Колеги, имате ли въпроси?  

Господин Димитров, заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник:  Благодаря, радвам  се, че тук е и кметът 

на района, тъй като безспорно е необходимо да се направи това саниране на училището, но за мен е 

непростимо ние да губим 400 хиляди лева, заради нечия грешка и в този смисъл проектантите поемат 

ли някакви санкции, за това, че когато са направили спецификация, са направили така, че след това 

проектът да бъде отказан от Националния доверителен екофонд? 

Господин Петков, имате думата. 

ТЕОДОР ПЕТКОВ – кмет на район Витоша: Благодаря, когато те са правили проекта 

на пазара е съществувал такъв вид, това е доказано. Съществувало е такъв вид стиропор, към днешна 

дата вече не съществува и пазарното проучване, което сме направили е, че и сега не съществува. Ние 

сме реализирали един проект по Националния доверителен екофонд, първия проект, който успяхме 

да реализираме и тогава имаше такова нещо на пазара, в момента няма. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Заповядайте, господин Димитров. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник:  Това ми е въпросът, някой поема ли 

отговорността, че Столична община ще трябва да отдели допълнително 400 хиляди лева или ние 

казваме, че това просто е някакво неприятно стечение на обстоятелствата? 

ТЕОДОР ПЕТКОВ – кмет на район Витоша: Четиристотин седемдесет и три хиляди 

лева. Аз също не мога да кажа, когато го е имало на пазара, тогава и са го проектирали, сега каква 

вина имат, че в момента това нещо не се произвежда вече, защото са минали осем години от тогава. 

Не е проектирано преди една или две години, проектът е от 2017 година, 2015 година е първото 

кандидатстване. През това време е работено. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Заповядайте, господин Марков. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Не виждам каква вина носи общината или 

господин Петков – в случая Фондът отказва по някакви причини, въпреки че доколкото разбрах от 

кмета, защото разговаряхме и аз също поисках информация каква е причината, става въпрос за 

стиропор, доколкото разбирам, и проектантът, който е направил проекта е дал становище, че има 

същата топлопроводимост, тоест същите качества. Това, че Фондът е отказал по някакви техни 

съображения при положение, че се постига същата цел като топлопроводимост може би е въпрос към 

Фонда, не е приятно, че когато целта да топлоизолиращ едно училище е отново постигната с друг 

материал, се налага да получим отказ и да загубим тези средства. За нас също не е приятно, че трябва 

да гледаме такъв доклад, да го внасяме, да го обясняваме, но трябва да бъде завършен обектът, може 

би, ако има подобни въпроси, е добре да се отправят към този Фонд. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Благодаря Ви, господин Марков. 

Други въпроси?  

ТЕОДОР ПЕТКОВ – кмет на район Витоша: Различна е ламбдата на стиропора, 

ламбдата е коефициентът на топлопроводимост, но класът енергийна ефективност, който трябва да 

постигнем, се постига и със ламдата, която ще се сложи сега, което предписват проектантите. Няма 

да наруши това нещо. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Господин Димитров, заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Само за уточнение, изискването 

коефициентът на топлопроводимост да бъде по-малък от 0,3 е изрично заложено от  Националния 

доверителен екофонд или не? 

ТЕОДОР ПЕТКОВ  - кмет на район Витоша: Така е било към онзи момент, в който 

сме кандидатствали, така е одобрено при кандидатстването на проекта. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Колеги, други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Един. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател  За 
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3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 10 от дневния ред. 

По т. 10 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-6885/5/25.07.2023 г. относно 

поправка на очевидна фактическа грешка в Устава на „Столичен автотранспорт“ ЕАД, с вносители: 

Николай Стойнев, Стефан Марков – общински съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Доклад относно поправка на очевидна фактическа 

грешка в Устава на „Столичен автотранспорт“ ЕАД 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател  За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Бойко Димитров За 

10. Пеню Пенев За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 11 от дневния ред. 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Доклад относно даване на разрешение за отдаване под 

наем чрез конкурс, за срок от 5 години, на търговски обекти, стопанисван и управлявани от „Пазари 

Изток“ ЕАД. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател  За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Преминаваме към точка 12 от дневния ред. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Доклад относно учредяване право на строеж на „Пазари 

Изток“ ЕАД върху собствен недвижим имот, представляващ ПИ с идентификатор 68134.1606.5060, 

находящ се в гр. София, район „Студентски“, бул. "Симеоновско шосе" № 41, с площ на имота от 

1091 кв.м., съставляващо УПИ XIII – 661 и УПИ I, кв. 7, м. „Витоша ВЕЦ Симеоново“ съгласно 

разпоредбите на Наредбата за реда за учредяване и упражняване правата на общината в публични 

предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Има изменение в Комисията по икономика, 

да се присъединим към него. В точка 2.1 от проекта за решение изразът 1741 словом, промяната да 

бъде отразена в конкурсната документация. Тук са и представители на дружеството, в случай, че има 

въпроси. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Благодаря, господин Марков. 

По т. 11 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-10796/2/25.07.2023 г. относно 

даване на разрешение за отдаване под наем чрез конкурс, за срок от 5 години, на търговски обекти, 

стопанисван и управляван от „Пазари Изток“ ЕАД, с вносители: Николай Стойнев, Стефан Марков, 

Радослав Влахов – общински съветници. 

По т. 12 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ТД26-10877/1/25.07.2023 г. относно 

учредяване право на строеж на „Пазари Изток“ ЕАД върху собствен недвижим имот, представляващ 

ПИ с идентификатор 68134.1606.5060, находящ се в гр. София, район „Студентски“, бул. 

"Симеоновско шосе" № 41, с площ на имота от 1091 кв.м., съставляващо УПИ XIII – 661 и УПИ I, кв. 

7, м. „Витоша ВЕЦ Симеоново“ съгласно разпоредбите на Наредбата за реда за учредяване и 

упражняване правата на общината в публични предприятия и търговски дружества с общинско 

участие в капитала, с вносители: Николай Стойнев, Стефан Марков, Радослав Влахов – общински 

съветници. 
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С така направените изменения от Комисията по икономика преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява 

към становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател  За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Борислав Иванов 

Приема се. 

Преминаваме към точка 13 от дневния ред. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Доклад относно резултатите от дейността на 

общинските публични предприятия за 2022 г. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Трима. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. 
Иван Таков – зам.-председател  

Въздържал 

се 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. 
Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

По т. 13 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-7068/25.07.2023 г. относно 

резултатите от дейността на общинските публични предприятия за 2022 г., с вносители: Николай 

Стойнев, д-р Антон Койчев, д.м. Стефан Марков, Прошко Прошков – общински съветници. 
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  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Борислав Иванов 

Приема се. 

Господин Марков, заповядайте. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към точка 14 от дневния ред. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно даване на съгласие за временно 

финансиране на "Медицински център 1 - Банкя ЕООД - в ликвидация и предприемане на действия от 

ликвидатора за приключване на процедурата по ликвидацията. 

Колеги, имате ли въпроси? 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Първо, поздравления, че най-накрая тук 

наистина се пристъпва към правилно решение, а не да търсим реализация на имота, а той да се върне 

обратно в Столична община и единствено изразявам надежда, че ще успее до края на годината да 

приключи ликвидацията на този център. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Благодаря, господин Димитров и аз 

наистина се надявам, да приключи най-после. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните 

становища на ПК по здравеопазване и социална политика и ПК по икономика, собственост и 

дигитална трансформация, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4.  Христиан Петров За 

5. Бойко Димитров За 

6. Борис Милчев За 

7. Пеню Пенев За 

8. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 8 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н  Иван Таков, г-н Радослав Абрашев, 

г-н Борислав Иванов 

Приема се. 

Преминаваме към точка 15 от дневния ред. 

По т. 14 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-МЦ29-367/1/24.07.2023 г. относно даване 

на съгласие за временно финансиране на "Медицински център 1 - Банкя ЕООД - в ликвидация и 

предприемане на действия от ликвидатора за приключване на процедурата по ликвидацията, с 

вносители: д-р Антон Койчев, д.м. д-р Веселин Милев и Милка Христова – общински съветници. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно даване на съгласие на Многопрофилна 

болница за активно лечение „Княгиня Клементина - София“ ЕАД да закупи със собствени средства 

медицинска апаратура и извърши частичен ремонт – дълготраен материален актив. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Бойко Димитров За 

7. Борис Милчев За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 

9 

 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н  Иван Таков и г-н Борислав Иванов 

Приема се. 

Преминаваме към точка 16 от дневния ред 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно отпускане на заем от Столична община 

на „Четвърта многопрофилна болница за активно лечение - София“ ЕАД 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Бойко Димитров За 

По т. 15 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-МЦ29-343/2/25.07.2023 г. относно даване 

на съгласие на Многопрофилна болница за активно лечение „Княгиня Клементина - София“ ЕАД да 

закупи със собствени средства медицинска апаратура и извърши частичен ремонт – дълготраен 

материален актив, с вносители: д-р Антон Койчев, д.м. -д-р Веселин Милев, Дончо Барбалов – зам.-

кмет на СО. 

По т. 16 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-308/2/25.07.2023 г. относно 

отпускане на заем от Столична община на „Четвърта многопрофилна болница за активно лечение - 

София“ ЕАД, с вносители: д-р Антон Койчев, д.м. Милка Христова,  д-р Веселин Милев – общински 

съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО 
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7. Борис Милчев За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 

9 

 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъстват в залата г-н  Иван Таков и г-н Борислав Иванов 

Приема се. 

Преминаваме към точка 17 от дневния ред. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване разрешение на Многопрофилна 

болница за активно лечение „Княгиня Клементина - София" ЕАД да сключи договор за наем на 

помещение, находящо се в сградата на лечебното заведение за срок от 7 (седем) години. 

Колеги, имате ли въпроси?  

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Първо, тъй като е прието решение във 

вашата комисия за намаляване на 7 години, в голяма част от документацията се надявам, че това също 

ще бъде отразено, защото към доклада стоят 10 години. 

Другата ми забележка е, че клаузите за индексация тук са доста неясни, тоест има само 

една клауза в края на петата година и много съществени промени в условията, не знам дали не е по-

добре, както навсякъде в договорите и на общината за наем, да има ежегодна индексация на база на 

годишния процент инфлация. Това го правим като практика. 

Накрая да направя моята вметка знаете, че аз принципно съм против това да не 

реализираме тези ЯМР с наши средства и приходите да постъпват в лечебните заведения, но това съм 

го казвал и друг път. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ – общински съветник: Благодаря. 

Отзад напред, с господин Димитров сме имали дискусии приятелски в известен смисъл 

на думата експертни. И аз също споделям това негово виждане, но на практика в момента е по-трудно 

осъществимо в сегашната правна нормативна рамка, в която функционира българското 

здравеопазване, със съжаление го казвам. Иначе знам, че господин Димитров чете докладите, 

вероятно е прочел и писмото на изпълнителния директор, когато това е отдавано под наем преди 

десет години, имаше няколко клаузи, които обвързваха така или иначе наемателя да се включи много 

активно в лечебно диагностичния процес и за този период съм поискал, 460 са процедурите,  които 

са извършени безплатно за лежащо болни в  лечебното заведение. Те са били диагностични и това ще 

продължи дори в по-голям обем. 

Освен всичко друго, и господин Димитров много добре знае, на граждански договори са 

ангажирани част от по-критичните длъжности, имам предвид и рентгенови лаборанти, и лекари,  така 

че има възможност за допълнително възнаграждение, което ги задържа в болницата. В сегашната 

ситуация това е една от малкото възможни мерки, от тази гледна точка, иначе – да, намаляването на 

срока беше гласувано единодушно в Здравна комисия по предложение на госпожа Тодоранова и 

госпожа Христова и ние не сме възразили, за това моля да го подкрепите. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Един. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

По т. 17 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-386/2/25.07.2023 г. относно даване 

разрешение на Многопрофилна болница за активно лечение „Княгиня Клементина - София" ЕАД да 

сключи договор за наем на помещение, находящо се в сградата на лечебното заведение за срок от 7 

(седем) години, с вносители: д-р Антон Койчев, д.м. д-р Веселин Милев – общински съветници, 

Дончо Барбалов – зам.-кмет на СО. 
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1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. 
Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков 

Приема се. 

Преминаваме към точка 18 от дневния ред. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно даване съгласие на „Диагностично-

консултативен център XIV-София " ЕООД да закупи със собствени средства апарат за дълбока 

електромагнитна стимулация - дълготраен материален актив. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков 

 

По т. 18 от дневния ред: Доклад вх .№ СОА23-МЦ29-344/2/25.07.2023 г. относно даване 

съгласие на „Диагностично-консултативен център XIV-София " ЕООД да закупи със собствени 

средства апарат за дълбока електромагнитна стимулация - дълготраен материален актив, с вносители: 

д-р Антон Койчев, д.м. д-р Веселин Милев – общински съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на 

СО. 
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Приема се. 

Преминаваме към доп. т. 2 от дневния ред. 

По доп. т. 2 от дневния ред: Писмо вх. № СОА23-ВК08-9041/3/22.07.23 г. 

относно продажба на компост (фракции 0-10 мм и 10-40 мм), получен в резултат от 

дейности по третиране на зелени отпадъци в Инсталация за биологично третиране 

(ИБТ)„Хан Богров“, с вносител: Десислава Билева – зам. кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Писмо вх. № СОА23-ВК08-9041/3/22.07.23 г. 

относно продажба на компост (фракции 0-10 мм и 10-40 мм), получен в резултат от 

дейности по третиране на зелени отпадъци в Инсталация за биологично третиране 

(ИБТ)„Хан Богров“. 

Преди време мисля, че бяхме одобрили процедура, доколкото разбрах, искат 

да одобрим и двата метода, защото ние одобрихме Стокова борса, а те продават през 

Стокова борса, но въпреки, че продават през Стокова борса доколкото разбрах, искат да 

имат и търг, защото миналото лято имаше някакво забавяне и имаше риск. Целта е ако има 

проблем да не се наложи месец август да се свикваме само за да им одобрим другата 

процедура, иначе съм проверил, казаха че продават и всичко е наред. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Добър ден, госпожо Билева, за писмото става въпрос, което накратко 

представих, че  няколко пъти, доколкото съм се запознал и проверил, Ви въвеждам, че ние 

бяхме одобрили Стокова борса и имаше висока цена, намалявахме, защото нямаше 

интереси, доколкото разбирам, в момента даваме възможност и за другата процедура, ако 

има проблем по първата ,да не се налага август да се събираме, но и кворум няма да успеем 

да съберем, в което е проблемът. 

Колегата Бойко Димитров има допълнителен въпрос. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Моят въпрос зададох и преди, 

тъй като очевидно има проблем с реализацията на целите обеми и преди е имало продажба 

и на дребно на физически лица, която в момента е прекратена и всеки път питам, тъй като 

дори и на тази цена, която я пускаме на борси, какъв е проблемът на същата цена да се 

пуснат и физическите лица да купуват. И аз самият съм имал запитвания от хора, които 

преди са си купували, предполагам че това ще спомогне за реализация на част от този 

компост. 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА – зам.-кмет на СО: Благодаря първо на господин 

Марков и на Вас за въпроса и за разбирането за това, че ни подкрепяте за компоста. По 

отношение на поставения от Вас въпрос, много е важно да се знае, че ние генерираме 

компост, който в периода, в който вие казвате, че преди са имали възможност физическите 

лица да купуват, е друго, защото там ние бяхме в 5-годишния период на устойчивост на 

проекта и всъщност тогава също знаете, че цената беше 7 лева на тон и тогава тази 

възможност в самия проект е зададена като възможност да го правят и то не толкова 

физически лица, защото физическите лица вземаха безплатно компост, когато са си 

платили своя местен данък и такса получават до 1 чувал компост напълно безплатно, а 

всички кметове на райони абсолютно всички, плюс парковете и градините също имаха 

право и със заповед на кмета да получават определено количество компост, говорим за 

реална кръгова икономика, и за това подхода да вземат отделни физически лица ние трябва 

да станем търговци и за това нашата цел беше и благодаря за разбирането. Знаете, че имаше 

много искания цената от 7 лева да стане много по-висока, защото е много ниска и я 

направихме 70 лева. Пуснахме вариант борса и тогава, пуснахме и наредба, не стана, а сега 

вече на борсата имаме алтернатива, вече имаме първи сделки, но да не стане август 

проблем, тоест да не вземат, искам да пуснем и по наредбата.  

По отношение на наредбата за физическите лица, това, което се притесняваха 

и от завода, защото те не са търговци на това нещо, разбирате ли? 

Логиката е някой да ги вземе и след това да се продава, защото всеки един да 

отиде и да купува от нас компост, няма логика. Ние мислихме в тази насока и дори 

помислихме и за промяна на наредбата така, че ние работим, създадохме такова нещо във 

времето. Нали знаете, че по принцип ОП-тата няма право на стопанска дейност. Ние 

мислим в тази насока заедно с екипа на господин Барбалов, създали сме работна група и 

работим, така че мислим по промяна в бъдеще на наредбата. Нека да погледнем тези 

варианти, след това ще помислим и за този. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря Ви. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване да процедират, както намерят за добре. 
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Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, на основание чл. 108 от Наредбата за общинската собственост, одобрява метод за 

продажба на движими вещи - компост, освен одобрения на свое заседание от 25.04.2023 г.  метод - на 

стоковите борси,  за 2 000 тона образуван компост, и чрез публичен търг с явно наддаване, по 

обособени позиции и съгласно посочените в писмо изх. № ПТО23-ВК08-282/22.06.2023 г. на 

директора на ОП СПТО фракции и количества, както следва: 

Позиция 

№ 

Вид движима вещ Количество,  (тона) 

1 Компост фракция 0-10 мм 250 

2 Компост фракция 0-10 мм 250 

3 Компост фракция 0-10 мм 250 

4 Компост фракция 0-10 мм 250 

5 Компост фракция 10-40 мм 250 

6 Компост фракция 10-40 мм 250 

7 Компост фракция 10-40 мм 250 

8 Компост фракция 10-40 мм 250 

2. Комисията потвърждава определените на свое заседание, проведено на 25.04.2023 г., начални 

тръжни цени за продажба на компост.  

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3. Иван Таков – зам. председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5.  Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Радослав Абрашев 

Приема се. 

Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-9099/26.06.2023 г. относно 

придобиване от страна на Столична община на недвижими имоти – частна собственост, 
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представляващи ПИ с идентификатор 49597.1709.47 и ПИ с идентификатор 49597.1709.48, попадащи 

в улица „Цар Симеон I“, с. Мърчаево, с вносител: Теодор Петков – кмет на район Витоша. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-9099/26.06.2023 г. относно 

придобиване от страна на Столична община на недвижими имоти – частна собственост, 

представляващи ПИ с идентификатор 49597.1709.47 и ПИ с идентификатор 49597.1709.48, попадащи 

в улица „Цар Симеон I“, с. Мърчаево. 

Нямаме становище по доклада. 

Господин Петков, кажете накратко, докато изчакваме. 

ТЕОДОР ПЕТКОВ – кмет на район Витоша: Става въпрос за изкупуване на два имота, 

попадащи в централната улица на с. Мърчаево на цена 28 евро на квадратен метър, постигнати са 

договорки със собствениците на имотите. Това е единствената, по която върви масов градски 

транспорт. Не можем да не я изкупим, това са единствените парчета, които попадат в нея. Това е 

темата на доклада, общо е 24 хиляди лева. 

РАДОСЛАВ АБРАШЕВ – общински съветник: Поради липса на становище тази 

сутрин и другото, което да кажа е, че трябва все пак да го включим в програмата.  

И още една корекция ще направя – навсякъде да се запише, защото само на едно място е 

записано, че попадат имотите изцяло в улица, както е по регулация, защото ние нямаме практика да 

изкупуваме странични на улицата имоти. Два пъти ги гледахме по карта на ГИС и наистина попадат 

изцяло в регулация, но да се запише навсякъде. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, мисля че стана ясен предметът на доклада. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

В т. 2.1 и в т. 2.2 от проекта за решение, текста: …попадащ в улица“ да се измени и 

допълни, както следва: „ попадащ изцяло в улица“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата г-н Иван Таков 

Приема се. 

Закривам извънредното заседание на Комисията по финанси и бюджет. 

Благодаря ви за участието.  

 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.50 часа. 

Протоколът е изготвен на 01.08.2023 г. 
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        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

/П/ 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

   СТЕФАН МАРКОВ 

                    /П/ 

                                                            01.08. 2023 г. 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                         

 

  Д-р ВАНЯ ТАГАРЕВА 

                /П/ 

                        01.08.2023 г. 

Зам. председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

    ИВАН ТАКОВ 

                /П/ 

                      01.08. 2023 г. 


